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在线阅读本书

Set in the volatile Paris summer of 1938, The Age of Reason follows two days in the life
of Mathieu Delarue, a philosophy teacher, and his circle in the caf&eacute;s and bars of
Montparnasse. Mathieu has so far managed to contain sex and personal freedom in
conveniently separate compartments. But now he is in trouble, urgently trying to raise
4,000 francs to procure a safe abortion for his mistress, Marcelle. Beyond all this,
filtering an uneasy light on his predicament, rises the distant threat of the coming of
the Second World War.
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评论

比《恶心》逊色了些，但还是十分好看！男主总是对得不到的产生爱意直到最后，什么
也没有得到。然而他才忽然明白，这空白的一切正是这个时代的理性，也是时代的无情
。

-----------------------------
法国哲学家的小说，俩字儿：纠结。
整本书都是在讲每个人物纠结的事情。男主人公犹豫不决、出尔反尔地反反复复地为了
一件事情在纠结。心理描写的及其生动。感觉这本书的纠结程度不亚于钱钟书的《围城
》。
这是三部曲中的第一部。所以虽然并没有结局，我也没有那么失望。第二部和第三部会
继续讲这本书中的人物故事。 喜欢这种风格的朋友们可以看一看。

-----------------------------
很多年前读过，现在突然想再读一读，萨特哲学精髓其实都在文学里面，在那些大部头
哲学著作里面的反而是渣渣。
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